
Zbornik AŠD 

 

 
1 

 

 
ZBORNIK AŠD 

                                       ~°~ 

                               Oktober 2017–julij 2023  

 

 



Zbornik AŠD 

 

 
2 

 

KAZALO 

KAZALO................................................................................................................................ 2 

ZA ZAČETEK: BESEDE UREDNICE ........................................................................................ 3 

NAGOVOR P. PEPIJA, RAVNATELJA AŠD ............................................................................. 7 

PREBIVALCI AŠD 2022/23 ..................................................................................................... 9 

KAJ PRAVIJO BIVŠI PREBIVALCI AŠD ................................................................................. 10 

ODBORNIŠKI NAMIGI: KAKO PREŽIVETI ŠTUDENTSKA LETA .......................................... 11 

VSE LETO SE DOGAJA: OD OKTOBRA DO OKTOBRA ....................................................... 12 

ZGODBE NAŠIH CIMROV ................................................................................................... 48 

ZAHVALA ............................................................................................................................ 55 

STATISTIČNI KVIZ ............................................................................................................... 56 

  



Zbornik AŠD 

 

 
3 

 

ZA ZAČETEK: BESEDE UREDNICE 

Draga bralka, dragi bralec, naj te v imenu prebivalcev AŠD toplo pozdravim. Vstopaš v našo 

sredo in želim si, da se vsakdo, ki vstopi v Antonov študentski dom, čuti dobrodošlega in 

sprejetega. Ko sem bila pred skoraj tremi leti izbrana za odbornico novega dela študentskega 

doma, se mi je iz glave na papir izlila vizija AŠD, do potankosti domišljena podoba o 

študentskem domu, kakršnega sem si sama predstavljala kot najboljšega možnega. Kakšen 

naj bi bil, kaj vse bi lahko v njem skupaj počeli, predvsem pa, kako bi nas lahko, domovce, 

med seboj povezoval. Ni zastonj na opisnem listu na vratih moje sobe napisano Polna idej. 

Takole sem si zamislila: 

Naš študentski dom ogrevata domačnost in vedrina. Vsakdo ima v njem svoje mesto in z 

njim nenadomestljivo vlogo. Naš vsakdan spremljajo klepet in smeh s hodnika, pisanje 

po tabli in vabila iz sobe v sobo na čaj ali kavo. Od časa do časa po domu opojno zadiši po 

kokicah (včasih kar preveč opojno ;), zadonijo prelepi glasovi ob spremljavi kitarskih strun, 

ali se iz teme zasliši filmska glasba. 

Vsi držimo skupaj. Povezujejo nas redna srečanja. Najprej smo povezani v Bogu. Skupaj 

doživljamo in oblikujemo sveto mašo. Sledi obvezno srečanje v udobju kavčev. Od 

uradnosti do nagovorov in debat ... Vsake toliko nas preseneti pica velikanka ali dve. 

Skupinskega duha krepimo s tarok večeri ob spremljavi palačink izpod zajemalke petega 

igralca. S torkovo športno se urimo v sodelovanju in vzpodbujanju drug drugega. Vrhunec 

ekipnega vzdušja pa dosežemo na pomladni olimpijadi, kjer mreža poznanstev med 

študenti ljubljanskih katoliških domov ne pozna meja. 

Najtesnejše vezi se spletejo na skupnih odmikih: duhovno-spoznavni vikend, zimska in 

poletna pravljica. Leto otvori skupna sveta maša in ga zaokroži veseli predizpitni piknik. 

Takole teče naše leto: od kostanjevega piknika, bučnega okraševanja in Martinovanja 

prek adventnega sestankovanja, Miklavževega obdarovanja, božičnega okraševanja do 
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plesnega silvestrovanja, postnega utrjevanja, prvoaprilskega smejanja, velikonočnega 

radovanja, s podoknicami Gregorjevanja, šmarnic branja … 

Vsakega bruca z veseljem sprejmemo z izzivom brucovanja. Po izrečeni prisegi je naš – 

no, skoraj. Še palačinke in smo si bot. Tudi slovo od domskih starešin poteka v najboljši 

družbi AŠD-jevcev – in kavčev seveda. Le kdo nad vsemi temi dogodki bdi? Kdo pod njih 

tek maslo namesti? To sta odbornika AŠD, za stari del eden, za novi del eden, enako 

pododbornika. Ekipa štirih, prvih za AŠD. Idejni vodje. Pobudniki. Posredniki besede od 

našega ravnatelja do slednjega izmed šestintrideseterice. 

Kot desna roka prezaposlenih odbornikov za vsakovrstne dogodke po področjih skrbijo 

ministri AŠD. Kdo še ni slišal za Ministra za družabnost, dušo zabav, Ministra za šport, 

organizatorja udeležbe na olimpijadi, Ministra za vero, skrbnika sodelovanja pri 

študentskih sv. mašah, Ministra za okolje in prostor, organizatorja in nadzornika čiščenja 

skupnih prostorov, ter nenazadnje nadvse priljubljenega Ministra za kulinariko, ki ob 

vsaki priložnosti poskrbi, da so želodčki študentov prijetno polni. 

To smo bili po mojem mnenju mi, AŠD. Vsak v svoji še kako pomembni vlogi, vsak s svojim 

poslanstvom. 

Kopica idej, še zdaleč ne vse. Nekatere bolj izvedljive, nekatere manj. Prav je tako. Različnost 

je tista, ki nas bogati, in dogajanje v študentskem domu naj bo vselej pristno, torej tako, ki se 

njegovim trenutnim prebivalcem najbolje poda. Vedno nove generacije študentov pomenijo 

vselej sveže ideje in še mnoge priložnosti, da te zaživijo v AŠD. 

Koliko generacij študentov se je v sobah pravzaprav izmenjalo, odkar je bil Antonov 

študentski dom zgrajen? Dr. Franc Rode, tedanji nadškof, je temeljni kamen Antonovega 
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doma blagoslovil 27. oktobra 2002. Skoraj štiri leta pozneje, 22. oktobra 2006, pa je 

blagoslovil že tudi novo zgrajeni Antonov dom.1 

   

Sliki 1 in 2: Gradnja Antonovega (študentskega) doma med letoma 2002 in 2006.2 

V letošnjem oktobru, 2023, bomo tako praznovali 17. obletnico zaključka gradnje AŠD. 

Hvaležnost, da lahko bivamo v njem, smo želeli študentje ob tej priložnosti izraziti s kakšno 

pozornostjo, spominom. Prav tega držite sedaj v rokah. 

»A zakaj na 17. obletnico?« boste vprašali. »Je ta obletnica iz kakršnegakoli razloga okrogla?« 

Ob 10. obletnici, leta 2016, so tedanji prebivalci AŠD zbornik že pripravili. Naslednji namen je 

 
 

1 Vir informacij: https://www.zupnija-vic.si/index.php/content/display/335 (14. 7. 2023) 
2 Vir fotografij: https://www.zupnija-vic.si/index.php/content/display/335 (14. 7. 2023) 
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bil počastiti študentski dom že ob 15. obletnici njegove izgradnje, leta 2021. Vendar pozor! Za 

zamik izdaje zbornika imamo izvrsten izgovor. Dve negotovi leti epidemije sta za dve leti 

zamaknili izid našega zbornika. Pošteno, ali ne? :) 

Tako. Oris podobe študentskega doma imate sedaj pred očmi, seznanjeni ste tudi z 

namenom zbornika, ki ga držite v rokah. Preostane vam le še to, da se prepustite zgodbam, 

ki jih želimo študentje deliti z vami na nadaljnjih straneh. 

Uživajte v naši družbi! :) 

Katarina Pegan, urednica  
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NAGOVOR P. PEPIJA, RAVNATELJA AŠD 

Dragi študentje in študentke, 

Najprej ugotovitev o zborniku: Prečudovit je. Odseva lepote pravega, veselega 

študentskega življenja. V obilni meri povzema veselje in vaše bogastvo ter skupaj 

preživeti čas. 

Ta zbornik piše naš skupni spomin in ga ogreva s toplino odnosov in podeljenega življenja. 

Je pomnik vašega študentskega obdobja in bo nostalgija v času, ko bodo vaši otroci 

postali študentje. 

 

Še nekaj misli za listanje zbornika in za na pot v poklicno življenje: 

NE POTREBUJEMO REKLAM, AMPAK ODREŠENJE 

Misel upokojenega beograjskega nadškofa Stanislava Hočevarja v knjigi Predeli verovanja 

takole pravi: »Grem po knjižnicah in ne vidim več napisa Vzgoja. Sedaj na policah piše samo 

še ‘Hrana’, ‘Pijača’, ‘Kuhinja’, ‘Ekonomija’ …« (str. 188). Da moramo jesti, nas vsakih nekaj 

ur opozori naš želodec in ne potrebujemo ravno plakatov ob cesti in reklam na televiziji. Ali 

smo se res spremenili samo še v uživalce hrane, pijače in razvedrila, globlje razsežnosti jaza 

pa nas ne zanimajo. Sodeč po policah v knjižnicah in po reklamnih sporočilih, je tako. 

Z zbranim in povedanim v tem zborniku dokazujete, da živite iz druge globine in moči ter za 

višje stvari. Živite iz moči duha, medsebojne povezanosti, prijateljstva, ustvarjalnosti, vere in 

molitve – ki vas hrani in vam daje zagon in polet pri študiju in v osebnem zorenju za poklicno 

in družinsko življenje. Pri tem ne gre brez zapletov, ki se pojavljajo znotraj nekega skupnega 

življenja in gradnje zrelih odnosov. A prav zapleti nas še bolj utrjujejo v volji in odločitvi, da 

si hočemo življenje podeliti in življenjske poti prehoditi skupaj. 
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V času odraščanja, zorenja in osamosvajanja gremo skozi napetosti, iskanja in strahove. In 

prav v to vstopa oznanilo odrešenja. Prinaša nam ga Kristus, prinašamo si ga drug drugemu, 

ko smo pristni, resnični, veseli, odprti za ljubezen, za druženje in sodelovanje. Odrešenje 

doživljamo v lepoti in skrivnosti, ki ju nosimo v sebi. 

Naj ta zbornik pomaga k sproščeni človeški, krščanski in poklicni rasti v vašem življenju! 

Vedno ste mi bili dragi in sem vas imel rad in Bog daj, da bi tako ostalo. Zakaj ljubezen edina 

ostane. 

Srečno in veselo naprej!  

P. Pepi, ravnatelj AŠD  
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PREBIVALCI AŠD 2022/23 

V letu nastanka tega zbornika so v AŠDju bivali po sobah naslednji prebivalci: 

Del »A«: Antonov dom 

A 01: GABRŠČEK Gregor in TUTA Janko 

A 02: HRASTAR Peter in HRASTAR Pavel 

A 03: KAPŠ Pija in PARKELJ Ema 

A 04: HROVAT Veronika in TUTA Lucija 

A 05: ŠTRUKELJ Nika in KRAŠEVEC Tinka 

A 06: PEGAN Katarina in HAUPTMAN Anamarija 

A 07: GREGORČIČ Gaja in KONCILIJA Ema 

A 08: DRENIK Martin in GORŠE Leon 

A 09: CERKOVNIK David in KNEZ Matej 

A 10: BRODARIČ Marko in BRODARIČ Tadej 

A 11: KEBELJ Simon in KEBELJ Tomaž 
 

Del »K«: Novi dom / Karitas 

K 01: BONE Mojca in KOŠMERL Maša 

K 02: MOLAN Ema in ZUPAN Ana 

K 03: HRASTAR Maruška in ŠIJANEC Maša 

K 04: MOLAN Nika in BLAŽIČ Ana 

K 05: LOZAR Katja in OGRINC Mirjam 

K 06: PIRNAR Aljaž in PAVŠIČ Andraž 

K 07: KASTREVC Klemen Jakob in MUHIČ Rok 



Zbornik AŠD 

 

 
10 

 

KAJ PRAVIJO BIVŠI PREBIVALCI AŠD 

O vtisih in spominih smo povprašali bivše prebivalce AŠD. Poglejte, kaj so nam povedali … 

AŠD sem zapustil z lepimi spomini na vse sostanovalce, ki sem jih spoznal tekom bivanja v 
domu. Ogromno lepih trenutkov smo preživeli skupaj – od srečevanj na hodnikih, »obiskov« 
v sobah in druženj na kavčih do spoznavno-duhovnih vikendov. V spominu pa mi bo zagotovo 
ostalo to, da sem imel v domu med sostanovalkami celo svojo »osebno« frizerko, ki je 
poskrbela, da sem bil med študijem vedno urejen. 

Jure Zelič 

V AŠD sem preživel ¼ svojega življenja in medtem zamenjal tri sobe, štiri cimre ter tri 
duhovne voditelje, zato je jasno, da se je v tem času nabralo ogromno lepih spominov. Poleg 
vseh praznovanj, skupnih romanj, ponedeljkovih veroukov in zabavnih večerov, mi najbolj 
ostaja v spominu začetek poročenega življenja, saj sva z ženo zaradi posebnih okoliščin za 
kratek čas dobila zatočišče prav v sobi št. 1. Veliko mi je pomenila tudi dostopnost do kapele 
in molitve pred Najsvetejšim. Zares sem ga imel za svoj drugi dom. Hvala vsem patrom in Bog 
povrni! 

Blaž Leban 

Eden od razlogov, zakaj mi bodo študentska leta ostala v zares lepem spominu, je zagotovo 
tudi bivanje v AŠD. Čeprav so ena mojih prvih asociacij na AŠD morda res »tisti beli kavči«, se 
v teh kavčih skriva cel mozaik dragocenih dogodkov in druženj: pogovori s cimrami dolgo v 
noč, jesensko kramljanje ob peki kostanja, zimsko gretje ob čaju in kuhanemu vinu, 
ponedeljkova veroučna srečanja, skupno zajtrkovanje med izpitnim (pa tudi »neizpitnim«) 
obdobjem, prepevanje do jutranjih ur, spomladanski pikniki … Spominov je toliko, da ni moč 
našteti vseh. In z vsakim posebej si se počasi brusil in oblikoval. Lahko rečem, da je bil AŠD 
moj drugi dom, pa vendar je prišel čas, ko je bilo treba iti naprej. Morda res malce težko, kljub 
vsemu pa s polno mero hvaležnosti, saj sem vedela, da odhajam bogatejša za mnoga 
prijateljstva, ki bodo trajala in trajajo še naprej. 

Barbara Anderle  
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ODBORNIŠKI NAMIGI: KAKO PREŽIVETI ŠTUDENTSKA LETA 

Preden se podamo na pot skozi dogajanje v študentskem letu, smo odborniki, starešine AŠD, 
za vse, ki se prvič podajate v to razburljivo dogodivščino, pripravili nekaj napotkov za njeno 
lažje in polnejše doživetje. V vsakem primeru pa velja: pustite se presenetiti. ;) 

 Ubogaj in spoštuj svoje odbornike, da boš dolgo živel in ti bo lahka zemlja ljubljanska! 
 V primeru rahlega spanca si omisli čepke za ušesa, ki pa naj služijo utišanju viških 

zvonov in nikakor neudeležbi domskega druženja! 
 Ne podcenjuj moči kaloriferja v mrzlih zimskih dneh. Ljubljana ni na Primorskem. 
 Prav tako ne podcenjuj moči ventilatorja v vročih poletnih dneh. Opusti vsak up na 

klimo. 
 Dvakrat pomisli, preden se tuširaš med vikendom. Toplo vodo je potrebno vedno 

znova odkriti. 
 Izkoristi študentske bone. Takšne ugodnosti po svetu ne najdeš. 
 Ko greš v restavracijo Interspar, namesto sadja vzemi oreške (kot prilogo! cca 70g od 

dovoljenih 150, ostalo sadje). Oreške vzemi domov kot ugodno študentsko hrano. 
 Zrihtaj si Bicikelj, za katerega boš odštel le nekaj evrov letno, z njim pa lahko prideš 

praktično kamorkoli. 
 Ko pada dež se s kolesom težko kam pride, zato imej v mislih, da se mestni potniški 

promet vsak delavnik zgosti med 7. in pol 9. uro zjutraj, popoldne pa po 13. uri, z 
vrhuncem s prometnimi konicami med 15. in 17. uro. Po 18. je promet bp. 

 Vzemi si čas za zabavo. Študentska leta imajo svoj sloves z razlogom. 
 Spoznavaj nove ljudi. S tem širiš svoja obzorja in bogatiš življenje. 
 Pomagaj pri izvedbi vsakoletnih dogodkov Srečanja katoliških študentskih domov. 

 Ohranjaj svoje narečje. Različnost je lepa in občasno na moč zabavna. 
 Ne pozabi na domače. Pokliči jih in obišči. V Ljubljani si le za določeno obdobje. 
 Ohranjaj stik z Bogom. Moli, pojdi k sv. maši ali na kakšno katoliško srečanje. 

Hvaležen/-a bodi, da lahko bivaš v katoliškem študentskem domu.  

Odborniki AŠD 
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VSE LETO SE DOGAJA: OD OKTOBRA DO OKTOBRA 

Dovolj je bilo uvodnih besed, sedaj je čas, da preidemo k bistvu. Kaj v AŠD pravzaprav vse 

študijsko leto počnemo? Kaj se dogaja na hodnikih, v skupnih prostorih, kapeli, dvorani, 

sobah in nenazadnje izven študentskega doma? Vas že kaj zanima? :) 

Spet doma (* v domu) 

Oktober, mesec ki združuje. Z vseh koncev Slovenije (poudarek je seveda na jugovzhodu ;) se 

takrat zberemo v dobrem starem AŠD-ju, da vsaj pajkom in suhim južinam, ki so plesali, ko 

nas ni bilo v domu, malo prevetrimo sadove trdega dela, če drugega ne. 

Spet se srečamo in to je razlog za veselje ter prvovrsten izgovor za druženje. Pa saj vse povedo 

vedri obrazi na fotografijah. :) 

Katarina Pegan 

8. oktober 2019 

 

11. oktober 2020 
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4. oktober 2021 

 

7. oktober 2022 

Slika prikazuje praznovanje, ki je bilo 

organizirano z moje strani. 10. septembra 

sem se postaral (leta so zgolj številka, zato 

jih ne bom razkrival, hehe), 21. septembra 

pa goduje moj zavetnik (sv. Matej). Ker so 

bile v septembru še vedno študijske 

počitnice, sem praznovanje prenesel v 

začetek oktobra. Vedel sem, da je lepo, če 

praznujemo vsi skupaj, v večjem številu. 

Tako smo se 7. oktobra skupaj podružili, 

nazdravili in na najlepši možen način 

vstopili v novo študijsko leto. :) 

Matej Knez 

 

Duhovni vikendi z brucovanjem 

Ob začetku študijskega leta se prebivalci Antonovega študentskega doma vedno odpravimo 

na tridnevni duhovno-spoznavni vikend. Nekajkrat smo se odpravili v svet (Nazarje, Piran), 

kjer smo se naužili morskega zraka, po koronskem času pa smo ubrali drugačno pot in vikend 

izvedli kar na Viču v Antonovem domu. Dan se vedno prične s hvalnicami, ki nas že zjutraj 

povežejo z Bogom. Sledi zajtrk, nato pa premišljevanje na temo Božje besede. Vsako leto se 

nam pridruži gost Boštjan Hari, ki nas uči brati Sveto pismo. Sledi adoracija v tišini, ki nam 
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omogoča, da vsak od nas pred Boga položi, kar ima v svojem srcu. Adoracija nas uvede v 

Sveto mašo, kjer vedno sodelujemo s petjem, ministriranjem, branjem in molitvijo. Po maši 

sledi skupno kosilo, nato pa nekaj prostega časa za zabavo, pogovor, spoznavanje in počitek. 

Vedno se odpravimo na sprehod, poslušamo glasbo in uživamo v družbi. Zvečer zmolimo še 

Večernice in se »odpravimo spat«, da bomo za naslednji dan čim bolj spočiti. :) 

Soboto zvečer imamo vedno rezervirano za BRUCOVANJE, ki pomeni sprejem novih članov 

v našo skupnost. Bruci morajo pokazati, da so iz pravega testa za bivanje v Antonovem domu, 

zato se jim pripravi razne naloge, ki jih morajo uspešno opraviti. Na koncu vedno sledi še 

slovesna zaprisega. 

Ana Zupan 

20.–22. oktober 2017, Nazarje 
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11.–13. oktober 2019, Piran 

Neuradni del brucovanja 
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9.–11. oktober 2020, Vič 
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8.–10. oktober 2021, Piran 

 

**Pozorno si oglej spodnji levi kot slike 

zgoraj levo!       
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7.–9. oktober 2022, Vič 

 



Zbornik AŠD 

 

 
19 

 

Neuradni del brucovanja, 

25. oktober 2022 

 

 

 

 

Imenovanje ministrov AŠD 

14. oktober 2019, minister za družabnost 
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15. oktober 2019, minister za šport 

 

24. november 2021, 

kandidatura ministra za šport 

 

25. november 2021, minister za kulinariko 

 

9. december 2021, ministrica za vero 
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Študentske maše v kapeli AŠD 

Prišli smo do bistva. Študentje AŠD smo najgloblje povezani v veri. Bog nas združuje in nanj 

se s še posebno zavzetostjo skupaj obračamo pri ponedeljkovih sv. mašah v kapeli AŠD. 

P. Pepiju zvesto stoji ob strani njegov ministrantski pomočnik Matej, za dvojno molitev s 

pesmijo pa poskrbi kitarist Peter in vsi mi s svojimi 

glasovi. Srečni izbranci pripravijo uvod v sv. mašo 

ter Očenaš ali pozdrav miru, prošnje in zahvale ter 

preberejo berilo. 

Sv. maši sledi srečanje na kavčih, kot študentje 

najraje vidimo, ali, če je res treba, v pevski sobi. ;) 

Pepi nas s svojimi jasnimi mislimi, polnimi 

Svetega Duha, usmerja v razmislek o veri, 

vrednotah in življenju nasploh. Praznovanje 

rojstnih dni, urejanje tehničnih zadev, pričevanja 

zakoncev, predstavitve dogodkov za mlade … vse 

to sooblikuje naše skupne večere. Od časa do časa je naše filozofsko premišljevanje 

podkrepljeno tudi s kakšnim grižljajem za pod zob, ko nam p. Pepi časti tisto veliko pico da te 

kap ali nam bruci ob začetku študijskega leta pripravijo cel kup slastnih palačink. :) 

Katarina Pegan, ministrica za vero 
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Športna 

15. oktober 2019 

 

14. oktober 2021 

 

16. december 2021, spikeball 

Dobra ideja za šport, bi priporočil naprej. 

Peter Hrastar 
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Martinovanje 

17. november 2021 

 

17. november 2022 
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Adventna srečanja 

Adventni venček nas je ves advent združeval v večernih molitvah, prepevanju adventnih 

melodij in veselemu druženju v pričakovanju Kristusovega rojstva. To leto si je vsak navzoči 

izbral in na listek tudi zapisal izziv, ki mu je skušal tekom adventnega časa čim bolje slediti. 

Glede adventnega branja pa … kdo pravi da je adventni koledar samo za otroke? 0:) 

Katarina Pegan, ministrica za vero 

1. december 2019 
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Miklavževanje 

13. december 2017 

 

6. december 2021 
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12. december 2022 
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Na lov za božičnim drevescem 

21. december 2018 

 
9. december 2021 
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POVEZOVANJE Z DRUGIMI KATOLIŠKIMI DOMOVI 

Študentske maše na Tromostovju 

12. januar 2022 

Po pridnem sodelovanju pri študentski 

maši na Tromostovju so nam zadišale mini 

palačinke. Preverjeno okusne. :) 

Katarina Pegan 

 

Ples do 1h v AŠD 

15. oktober 2019 

 

Martinovanje v Študentskem domu 

Vincencij (ŠDV) 

Prvi dogodek po dolgem času, če je sploh 

kdaj že bil, da je povezal vsaj dva 

študentska katoliška domova. Predstavili  

smo se z odličnim skečem, ki ga študentje, člani skupine na Facebook-u, še vedno lahko 

najdete pod: »Nasa tocka u vincenciju«, objavila Ema Koncilija, 15. 11. 2019. Priporočamo 

ogled! 

Peter Hrastar 
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15. november 2019 
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10. november 2022 

 

Srečanje katoliških študentskih domov (Srečanje KŠD) 

23. december 2021, sestanek za srečanje KŠD v AŠD 

Slika prikazuje vse predstavnike 

ljubljanskih katoliških študentskih 

domov, ki so se udeležili ''ustanovne 

seje'' Srečanja katoliških študentskih 

domov. Več z moje strani sledi v 

rubriki Zgodbe naših cimrov. 

Peter Hrastar 
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24. marec 2022 

 

25. april 2023 

V torek, 25. aprila 2023, smo AŠD-jevci ponovno pripravili že tretje Srečanje katoliških 

študentskih domov. Kot prvi dve, je srečanje potekalo v Antonovi dvorani. AŠD-jevci smo 

pred srečanjem dvorano pridno pospravili in pripravili na ta znameniti dogodek, velika 

zahvala pa gre tudi domovcema Petru, za glavno organizacijo dogodka, in Aljažu, glavnemu 

terenskemu pomočniku. 
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Ob 20. uri se je dvorana začela polniti z navdušenimi katoliškimi študenti, ki so komaj 

pričakovali ta dogodek. Tipičen obiskovalec je najprej navdušeno pohvalil, kako lepa je 

dvorana in kako občuduje vse domovce AŠD, pozdravil vse prijatelje iz drugih domov, nato 

pa končno prišel do Bara pri Cimru, kjer se je lahko osvežil po zaslugi naših natakarjev in 

natakaric. Na velikem platnu so se vrtele slike preteklih srečanj, skratka polno nasmejanih 

obrazov. Tokratno srečanje pa je bilo prav posebno zaradi prvega Srčkovega plesa. Vsi so ga 

komaj čakali in AŠD-jevci smo ugotovili, da bomo naslednjič potrebovali še več srčkastih 

parov. Skratka, večer je bil poln plesa in smeha. Na koncu dogodka pa je, kot za češnjo na 

torti, prav iz torte skočil naš domovec Matej. 
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Vse dokazno gradivo pa je dokumentirano na čudovitih slikah po zaslugi naše domovke Eme. 

:) 

Mirjam Ogrinc 

Olimpijada katoliških študentskih domov v Študentskem domu Janeza Frančiška 

Gnidovca (ŠDJFG) 

Vsako leto se spomladi (od epidemije koronavirusa naprej na dan sobote) za katoliške 

študentske domove celotne Slovenije v prijateljskem študentskem domu ŠDJFG odvije 

največji športni dogodek – Olimpijada katoliških študentskih domov. Nanj se AŠD-jevci 

vestno in zavzeto pripravljamo skozi vse leto pri torkovih športnah. Tradicija AŠD-ju namreč 

veleva, da pri svoji časti tako z moškimi kot ženskimi ekipami zastopa vse športe. Pri tem 

rezultat ni pomemben, pomembno pa je, da vanj vložimo ves trud, ki ga premoremo, in tako 

velikokrat kljub majhnosti dosežemo zavidljive uspehe.  

Leta 2023 smo fantje osvojili prehodni pokal za košarko, leto poprej pa pokala za košarko in 

odbojko. Nagrade pobiramo praktično vsepovsod, tudi pri stavah, kjer sem bil lani dobitnik 

tretje in predlani glavne nagrade. Poleg AŠD-jevskega zmagoslavnega pohoda se dogajanje, 

povezano z olimpijado, začne že nekoliko prej. Najprej se naroči majice, ki so vsako leto 

drugačne barve, a vedno izražajo pripadnost domu. Kdor želi, mu majico dekleta okrasijo še 

z dodatnimi čini. Sledi nabiranje ekipe, ki te lahko šokira, ko izveš, da je Leon na Švedskem 

na izmenjavi. Lani smo na samem dogodku pomagali tudi pri pomožnih delih. Takoj po 

skupinskem fotografiranju se je Matej odpravil v kuhinjo, da bi kot kulinarični mojster 

pomagal tudi letos, vendar se je vrnil predčasno s kislim nasmehom in nam povedal, da je 

»crknila« kuhalna plošča. 

Voščili smo tudi p. Pepiju za rojstni dan. Seveda nas po telefonu ni razumel popolnoma nič, 

zato smo mu morali še enkrat objasniti naše dretje. Ženska ekipa je imela pomoč v obliki 

zunanje študentke Katje iz Študentskega doma Uršula (ŠDU), saj smo bili v številčnem 
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deficitu zahvaljujoč nesrečnim sočasnim 

dogodkom. Katji smo še danes hvaležni. 

Na naš klic na pomoč pri sojenju se je 

odzvala tudi nekdanja AŠD-jevka Ana 

Špelič, ki je sodila odbojko in košarko.  

 

Vrhunce olimpijade so predstavljali pri 

fantih poraz pri prvi odbojkarski tekmi, 

dvojni podaljšek in napeta košarkarska 

tekma ter obnemoglost pri nogometu 

kljub siceršnji dobri predstavi. Pri dekletih 

rezultati niso bili tako izstopajoči, je pa 

potrebno omeniti, da smo fantje vsako leto 

ponosni nanje, ker kljub številčnemu 

primanjkljaju zberejo moči, se organizirajo 

in odigrajo vse tekme pri vseh športih, kar 

je v AŠD tradicija. 

Peter Hrastar 

 

19. april 2018 

 

25. april 2022 
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12. marec 2023 

 

Lov na zaklad v Študentskem domu Janeza Frančiška Gnidovca (ŠDJFG) 

Prvemu srečanju KŠD so sledila verižna vabila na dogodke v druge katoliške študentske 

domove. Med prvimi je bil ŠDJFG(HIJKL)-jev ;) lov na zaklad. Na prijetno topel spomladanski 

dan smo se trije mušketirji – Marko, Tadej in Peter – odpravili na pot proti Šentvidu. Tam so 

se pred domom že zbirali udeleženci tudi iz ostalih domov. Hitro so nas prerazporedili v 
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skupine. V skupinah naj ne bi bilo udeležencev iz istega doma, zato sta se Tadej in Marko 

izdajala za študentki iz Študentskega doma Uršula (ŠDU) in Študentskega doma Alojzije 

Domajnko (ŠDAD). Uspelo jima je in razporedili so ju v isto ekipo, sam pa sem se znašel v 

milosti ali nemilosti mešanice študentov in študentk od vsepovsod. Prvi »highlight« t. i. Lova 

na zaklad je bilo iskanje sobe, prve postaje, ki smo jo šli v naši skupini iskat skoraj nazaj v 

Šiško. Definitivno je bilo presenečenje druga postaja, kjer smo z namenom zbijanja zaostanka 

pili pripravek domskega založnika z večkrat prekuhano vsebino. Ob prvem stiku z 

notranjostjo ustne votline je zvarek deloval kot izredno močna substanca, vendar ti je počasi 

začelo postajati jasno. Napitek je namreč vseboval feferon, ki te je sesipal, če si bil še tak 

junak. Nauk zgodbe: Nikoli ne zaupaj ŠDJFG(HIJKL)-jevcem! ;) Navkljub močnim udarcem 

smo se ekipno prebili do zaključka terase v prijetnem ambientu slaščičarne. Naša skupina je 

bila zadnja, Marko in Tadej pa sta briljirala in bila celo druga, kar jima ni pomagalo prav nič, 

ker je bilo bon za pico mogoče unovčiti v lokalni piceriji, ki se je zaprla pred pol ure. Seveda 

smo se udeležili tudi »afterparty-ja«, se tam povezali in prijetno podružili, kot AŠD-jevci to 

vemo in znamo! 

Peter Hrastar 

20. maj 2022 
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POSEBNI DOGODKI 

Življenjski nauk 

Ni česa dodati. Preprosto genialno. 

Albert Einstein 

23. oktober 2017 

 

Nova prebivalka novega dela 

V skupni kuhinji novega dela AŠD stoji akvarij že vsaj tako dolgo, da se je izročilo o tem, kdaj, 

kdo in kako ga je sem prinesel med domskimi stenami porazgubilo. Ali je bil kdaj uporabljan, 

ni bilo znano nikomur od trenutnih prebivalcev, sporočilo o namenu uporabljanja pa je, čeprav 

le na videz, prinašala zgolj všečna risbica ribe na zunanji steni vodnega zajetja. Nekega dne 

pa se je Katja odločila, da je napočil čas sprememb. Z namenom, da vodni bivalni prostor 

pripravi, je pričela s čiščenjem. Zagnala je tudi kroženje vode, da se je ta ponovno nasitila s 
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kisikom. Po dveh tednih je nato svoj prostor v domu dobila dejanska riba Pepa. Izhajala je iz 

plemenitega rodu rib raznobarvnih Bajnofških ovčarjev, ki jih je na željo Mirjam priskrbela 

njena mami, sicer profesorica in skrbnica malih živali na novomeški srednji kmetijski šoli Grm. 

Potekla je akcija in za ribo Pepo so se zbirali tudi prostovoljni prispevki. Riba je čez čas dobila 

tudi družbo, za obdobja daljših odsotnosti pa so vse skupaj prenesene v redno oskrbovane 

akvarije. 

Peter Hrastar 

Še z drugega zornega kota … 

Skrivnost akvarija razkrita! :) Davnega leta 2020 se nama je s cimro Lucijo utrnila ideja, da bi 

popestrili najino sicer živahno, a očitno še ne dovolj, študentsko življenje. Omislili sva si 

domskega ljubljenčka. Bi lahko bil kateri še bolj primeren kot riba? Prijazno in nezahtevno 

bitje, ki te mirno spremlja pri študijskih dejavnostih. Vselej se te razveseli (če ji daš hrano) in 

nikoli te grdo ne gleda, četudi jo opazuješ, ko bi se moral učiti. Začetna ideja je bila še 

postavljena v oblake. V mislih sva na vratih sobe K4 videli napis: “Pridite in si odpočijte v 

družbi terapevtske ribice. Poceni medizpitna sprostitev samo za vas!” Kakorkoli, sanje so 

ostale pod blazino. 

P. Pepi je privolil v domskega ljubljenčka, ki naj, tako sva mu obljubili, ne bi imel nikakršnega 

negativnega vpliva na opremo doma ali dobrobit študentov. Da bi v mali sobi K4 ohranili 

količino bivalnega prostora vsaj na spodnji meji po standardih ISO, sva se odločili novi akvarij 

namestiti v jedilnico novega dela AŠD. Pa še vsem je bil tako na spregled. Priskrbeli sva 

podlago, rastline, filter in celo avtomatski hranilnik, ki bi bodočo ribo razveseljeval (beri 

hranil) v času počitnic. 

Nato pa kot strela z jasnega … epidemija! Kaj bi riba sama v Ljubljani? Niti pogoja PCT ne bi 

izpolnjevala. Novi akvarij je obdobje epidemije preždel v samoti. Zatem pa same spremembe: 
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menjava sob, cimer … Če ne bi Katja navdušeno prevzela skrbi za akvarij, danes ne bi bil to, 

kar je. Hvala Katja, po tvoji zaslugi nam družbo v domu delajo … kako jim je že ime? :) 

Katarina Pegan 

23. november 2021 

 

Tekmovanje za najboljše brke 

Na 1. dan meseca novembra se je pojavilo vabilo enkratnega letnega dogodka, ki se je glasilo: 
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Na pobudo Ministrstva za družabnost se je odzvalo šest korajžnih dečkov, ki so v dobrodelni 

namen dajali vse od sebe in z ljubeznijo vzgajali svoje močne brke. Širile so se govorice, da so 

se mnogi posluževali dopinških drog, beri piva, medtem ko so se drugi držali starega 

ljudskega pregovora: »Če želiš košate brke, jih dobiš s tem, da pod nosom z medom namažeš, 

znotraj pa s kurjevcem!«. Tako so tekom meseca brki nestrpno rasli in možje so čakali na 

zadnji dan meseca, ko se je začelo uradno ocenjevanje. 

Izbrani so bili trije sodniki (vsi nežnejšega spola), ki so nepristransko ocenili »podnosne 

kocine«. Vsak tekmovalec je začel s predstavitvijo svojih brk in tega, kaj mu pomenijo. 

Nekateri so dejali, da jim brki pomenijo vse, drugi so se 

pohvalili z vsemi lepimi opazkami, ki so jih bili deležni 

skozi mesec. Spet drugi so priznali, da jim je všeč 

občutek »smetan’ce« na njihovem moškem 

premoženju – mustačah, po okrepčanju s 

tradicionalno hmeljno pijačo. Nadaljevalo se je z 

vizualnim ocenjevanjem košatosti in strokovnim 

merjenjem dolžine brk s kljunastim merilom. Ko so bili 

vsi tekmovalci ocenjeni s strani žirije, je imela ta kratki 

posvet, kjer je razglasila zmagovalca tekmovanja. 

Martin Drenik, najvišji udeleženec, ki je premagal konkurenco s 

kocino dolžine 32 mm, je bil razglašen za zmagovalca. Dodeljen mu 

je bil svetovni naziv: Gospod Brkonja, s katerim se bo smel ponosno 

ponašati vse do ocenjevanja drugega tradicionalnega novembrskega 

tekmovanja za najboljše brke! 

Aljaž Pirnar, minister za družabnost 
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Tradicionalni slovenski zajtrk 

Ideja o izvedbi slovenskega tradicionalnega 

zajtrka se mi je utrnila kot ministru za 

kulinariko. Tovrsten zajtrk je vsem poznan, 

saj smo se z njim gotovo že srečali v vrtcu in 

osnovni šoli, kjer so nam v slogu 

spodbujanja zdrave prehrane vsaj 1- do 2-

krat letno ponudili tradicionalni slovenski 

zajtrk. Vedel sem, da marsikdo v jutranjem 

času ne postavi na prvo mesto zajtrka in 

tiste minute izkoristi za malce daljši spanec 

ter hitenje na faks v jutranji konici. A kljub 

temu sem bil mnenja, da se lahko enkrat 

dobimo in podružimo že v jutranjem času. 

Res, beseda je dala besedo, in 2. 12. 2021 se 

nas je sedem prebivalcev Antonovega 

študentskega doma zbralo na kavčih v 

Antonovem delu, kjer smo imeli skupen 

zajtrk. Predlagal sem, da vsak prinese tisto, 

kar ima pri roki. Tako je vsak nekaj prinesel 

in na mizi so se znašli kruh, maslo, med, 

mleko, jabolka in še kakšna druga dobrota, 

ki predstavlja del tradicionalnega zajtrka. 

Ker je ta zelo dobro uspel, sem takoj potrdil, 

da ne bo zadnji. :) 

Matej Knez, minister za kulinariko 

2. december 2021 

 

Prireditev na slovenski kulturni praznik 

Kaj lahko zavednega Slovenca odvrne od 

praznovanja Prešernovega dne? No, 

epidemija gotovo ne! Kot se spodobi, smo 

si večer v prijetni pravokotni družbi 

popestrili s Prešernovo in avtorsko poezijo, 

kvizom o Sloveniji ter pristno slovensko 

glasbo (gl. aktivno okence na fotografiji). ;) 

Katarina Pegan 
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8. februar 2021 

 

 

22. 2. 2022, 22.22 

 

Pranje »Pepiven-a« 

AŠD za pretežno lastne potrebe včasih potrebuje prevozno sredstvo. Tega največkrat 

predstavlja prav Karitasov župnijski kombi Peugeot, ki se ga je med stanovalci ljubkovalno 

prijelo ime »Pepiven«. Nekega lepega dne, ko sem še vedno imel ključe avta zaradi preteklih 

dogodkov in jih tudi posedoval za prihodnje dogodke v kratkem, se je na hodniku oglasil 

p. Pepi in izrazil manjšo zaskrbljenost: »Kombi je umazan.« Kot bi trenil smo prebivalci AŠD 

skočili v akcijo. Sam sem sklical ekipo vrlih mladih pomočnikov: Roka, Klemna in Mirjam in, 

ker je bil naslednji dan res lep in topel, se je ob 16.30 s polurno zamudo pričela čistilna akcija! 

Rokoraketa je skočil po sesalec, medtem ko sem sam premaknil kombi. Mirjam je potem 

prijela za orodje in posesala celega, Roko in Klemc pa sta prevzela nadzorstvo nad notranjim 

drgnjenjem. Medtem sem sam razpeljal cevi za napeljavo vode do kombija. Mirjam je svoje 

delo opravila hitro in mojstrsko, o čemer sem se lahko prepričal na lastne oči, zato sem ji 

dovolil, da prvič v življenju sama prepelje kombi na drugo stran samostana, kjer smo imeli 

namen oprati zunanjost. V ta namen sem nabavil avtošampon in nekaj krp iz mikrofibre. Ko 
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smo našli primeren prostor za čiščenje (ki smo ga še dosegli s cevjo) smo pričeli z nanašanjem 

šampona in odstranjevanjem debele plasti umazanije. Kar hitro smo ugotovili, da brez reda 

ne bo šlo. Sonce je namreč prehitro sušilo mešanico šampona in vode, zato je bil potreben 

strukturiran pristop. 

Kombija smo se lotili z enega konca 

proti drugemu v smeri urinega 

kazalca in sicer najprej z 

avtošamponom in potem z vodo, ter 

nato še s suhimi krpami. Pri tem smo 

pazili, da smo izpirali od vrha proti 

tlom. Vmes so prišli pomagat še Ana, 

Pavel in Mojca, ki je prinesla 

zasluženo mrzlo pivo. Ker je imela 

Mirjam 51 kg, Ana pa samo 49 kg, 

smo Ano vrgli na havbo, kjer je lahko 

namazala sprednjo šipo. Pavel pa je 

s svojimi izkušnjami z delom pri avto 

serviserju strokovno preveril in 

ocenil opravljeno ter popravil nekaj 

detajlov. Kombi sem odpeljal nazaj 

na prostor v garaži, pater pa je 

naslednji dan naše delo zelo 

pohvalil. 

Peter Hrastar 

  

23. marec 2023 
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Letni zaključni piknik 2023 

Vsako študijsko leto AŠD-jevci radi zaključimo, kot se spodobi. In tako priložnost predstavlja 

piknik. Imamo ga vedno v času pred začetkom izpitnega obdobja, ko si nekaj časa »na off« še 

lahko privoščimo. Na dogodek običajno povabimo tudi viško mladino, kolege iz drugih 

študentskih domov in ostale prijatelje, ki med letom bistveno prispevajo k projektom 

povezanim z domom. Za peko se določi »žarmojstra«, ambient uredijo dekleta, fantje 

prinesemo mize in hrano iz trgovine, ki jo potem skupaj pripravimo. Druženje poteka od okoli 

16. ure popoldne do poznih večernih ur. 

Peter Hrastar 

29. maj 2023 

 
Ambient piknika
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Odbornik Janko pri tradicionalnem govoru Kontrolni štab 
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Voden ogled muzeja piva Salezijaner 

Jure in Gorazd sta bila pridna zbiratelja pivskih steklenic in pločevink, njuna zbirka je namreč 

štela več kot 250 različnih primerkov. Tako sta se odločila, da bosta v svoji sobi uredila manjši 

muzej piva, ki sta ga poimenovala Salezijaner. Poleg tega sta imela v domači Sevnici tudi 

lastno proizvodnjo piva in tako sta nam prinesla pokazat, kaj sta pripravila z lastnimi rokami. 

Pivo je bilo zares prvovrstno in lahko se jima le priklonimo za ves njun trud. 

Matej Knez

1. junij 2021 
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ZGODBE NAŠIH CIMROV 

Po nekaj mesecih, kaj šele letih, bivanja v AŠD se vsega privadiš. Prostorov, standardne in 

nadstandardne opreme, sizifovega čiščenja skupnih prostorov, neutrudnega zvonjenja vsake 

četrt ure … in seveda tudi AŠD-jevcev. Vendar, ali si se kdaj zares vprašal, ali dejstvo, da 

nekoga večkrat tedensko srečaš in z njim morda spregovoriš nekaj besed, resnično pomeni, 

da ga dobro poznaš? Kdo bi vedel, kaj vse se utegne skrivati za njegovimi štirimi stenami – 

satelitski krožnik, kamela, superzmogljiv računalnik, zlata harfa? Da, prebivalci AŠD se 

marsičesa lotimo (p. Pepi, prosim, da nadaljevanje izpustite) – poleg študija. ;) 

Peter Hrastar: Iz zakulisja organizacije Srečanja KŠD 

Do sobe A2 sem se sprehodila do našega Petra, ki skupaj s Pavlom kraljuje v »vratarski 

sobi«. Tik ob vhodu imata brata dober pregled nad vsemi vhodi in izhodi v stari del AŠD. 

Peter, začniva s čisto osnovnim vprašanjem: S čim se trenutno ukvarjaš? 

Trenutno opravljam delo za magistrsko nalogo in 

obiskujem predavanja za še neopravljene predmete 

na Fakulteti za strojništvo v Laboratoriju za 

modeliranje elementov in konstrukcij. Sicer pa 

zaključujem magistrski študij na Fakulteti za 

strojništvo. 

V AŠD je vsem znano, da si zelo aktiven in le taka 

oseba je lahko organizator dogodka, kot je 

srečanje KŠD. Od kod ideja o organizaciji tega 

dogodka? 

Zelo dobro vprašanje. Osnovna ideja našega katoliškega srečanja ima začetke v letu 2018, ko 

sem se vpisal v prvi letnik. Ob solidnem šolskem uspehu pa sem iskal tudi različne oblike 
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druženja in povezovanja. Tako mi je na misel prišla ideja o katoliškem srečanju, za katerega 

sem bil presenečen, da ne obstaja že samo od sebe. Žal v prvem letniku nisem imel potrebnih 

kompetenc za organizacijo, nakar je prišlo obdobje koronavirusa, zato se je srečanje prvič 

izvedlo šele v prvem letniku mojega magistrskega študija. 

In do sedaj si uspešno odvodil že tri taka srečanja. Kaj te žene naprej? Kakšna je tvoja 

motivacija, da z organizacijo nadaljuješ? 

Tak kulturni dogodek mora obstajati. Razlog je sledeč: predstavlja edinstveno možnost, da se 

mladi katoliki – ljudje s podobnimi vrednotami – srečamo, spoznamo in povežemo. Na športni 

ravni je povezovanje na primer že zagotovljeno preko študentske olimpijade. Bistvo 

programa je sestavljeno iz predstavitve domov, prijateljskih tekmovanj, sprostitve ob plesu, 

dobre glasbe in dobre družbe. 

Dobra družba mladih 

katolikov je tudi glavni vzrok, 

zakaj se zabava ne more 

izpriditi v eno od premnogih 

razvratnih, ki jih ne 

primanjkuje v ljubljanskih 

nočnih klubih. Ljudje smo 

družabna bitja – ne moremo 

živeti v izolaciji. Smo 

soodvisni, kar pomeni, da smo 

takrat, med koronavirusnim 

obdobjem, še toliko bolj 

komaj čakali na konec, da se zopet začnemo družiti. Z organizacijo dogodka sem želel doseči, 

da takoj po odpravljenih vladnih prepovedih mladi katoliki namesto v klube zavijejo na naš 

dogodek. 



Zbornik AŠD 

 

 
50 

 

Vsekakor dober namen, za katerega pa se je, verjamem, potrebno nemalo potruditi. Nam 

lahko na kratko pojasniš, kaj vse vključuje organizacija tako obsežnega dogodka? 

Organizacija takega srečanja res zahteva kar nekaj truda. Vse se začne z določitvijo datuma. 

Že ta ima precej omejitev, kot na primer prosti termini dvorane in prosti čas pomočnikov. 

Takoj, ko je datum srečanja določen, se za dogodek izdela obvestilo, ki ga preko 

predstavnikov študentskih domov razdelimo med študente. Na dogodku se streže pijača, kar 

je tudi svojevrsten logistični zalogaj. Naročilo in strežba sta pri načrtovanju še posebno 

pomembna, ker nam na koncu omogočata, da pokrijemo finančne stroške. Vzporedno 

potekajo ostale sprotne dejavnosti, ki vključujejo naloge, kot so krašenje dvorane, priprava 

programa, izdelava projekcije in razdelitev vlog med sodomovce. Prav ti so za izvedbo 

srečanja najbolj pomembni, saj vseskozi skrbijo za nemoten potek in dobro počutje 

obiskovalcev. Na koncu se po dogodku objavi zahvalo, ki se jo pošlje po prijateljskih katoliških 

študentskih domovih, kot vodja pa se vsem sodelujočim tudi osebno zahvalim na naslednjem 

študentskem verouku.  

Študentskih veroukov pred tabo 

ni več veliko. V študentskem 

domu boš, če sem prav 

seznanjena, še dobro leto. Kakšni 

so tvoji načrti za nadaljnja 

srečanja? Kaj pa, ko te ne bo več v 

študentskem domu, si o tem že 

razmišljal? 

Menim, da je dogodek zamišljen in 

postavljen dovolj kvalitetno, zato je 

načrt za v prihodnje ohranjanje te 

kvalitete. Hkrati se zavedam, da obstaja vedno prostor za izboljšave, ki se nahaja v detajlih na 
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vseh področjih organizacije srečanja. Seveda nič ne traja večno in tudi sam bom naslednje 

leto, kot si že povedala, predvidoma zaključil svoja študentska leta, kar pa ne pomeni, da se 

zaključujejo tudi Srečanja KŠD. V njihovo nadaljevanje že nekaj časa vlagam trud, kar pomeni, 

da je novi vodja že obveščen, pripravljeni pa so tudi napotki, ki mu bodo posredovani, ko bo 

prišel čas za to. Le tako bodo ti dogodki AŠD-ju še dolgo v odliko in priznanje, ki mu pritiče. 

Peter, hvala za vse, kar si o ozadju srečanja KŠD podelil z mano in bralci. Nazadnje me 

zanima še čisto na splošno, kako ti je v AŠD? Kaj bi o njem povedal ljudem, ki ga ne 

poznajo? 

V AŠD sem na splošno zelo zadovoljen s počutjem in nanj ter na sodomovce tudi ponosen. O 

njegovih odlikah govori inicialka A, ki pomeni tudi Akademski, Akcijski, Aktiven, Aktualen, 

Ambiciozen, Angažiran, Atletski, Atraktiven in verjamem, da bom z veseljem ter nasmehom 

na obrazu tudi čez deset let rekel, da sem bil nekoč študent pod njegovo streho. 

Katarina Pegan 
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Veronika Hrovat: Zborovodkinja Zbora Mladost pesem prijateljstvo 

V času poteka tega intervjuja je sicer, zaradi širšega obsega dela s pripravo zbornika kot 

pričakovano, Veronika že začela prebivati v prijateljskem študentskem domu Tromostovje. 

Eden od razlogov za odločitev pri menjavi doma pa je bila tudi njena funkcija pri zboru MPP, 

ki ima sedež pri cerkvi Marijinega oznanjenja. O tem in še čem sem jo sklenil povprašati. 

Pozdravljena, najprej bi te prosil, da se nam predstaviš z osnovnimi 

informacijami. Od kod prihajaš, kaj študiraš, kako bi opisala samo 

sebe, s čim se še rada pohvališ? 

Živjo, sem Veronika iz Novega mesta, zaključujem študij glasbene 

pedagogike. Rada imam svoje štiri sestre, globoke pogovore in slabe 

vice. Veliko časa preživim na vajah orkestrov, zborov in v glasbeni šoli, 

v času, ki mi ostane, pa rada obiščem prijatelje, plešem in rolam, 

ampak v resnici na koncu največkrat samo gledam serije. Lahko se 

pohvalim s tem, da znam zapeti Kuža pazi nazaj! 

Ena od tvojih prioritetnih aktivnosti je, kot že omenjeno, vodenje zbora 

Mladost pesem prijateljstvo. Kdaj in kako si zborovodja postala ter kaj ti tovrstna naloga 

pravzaprav pomeni, kaj zahteva od tebe? 

Zbor MPP vodim od jeseni 2022, torej sem zdaj zborovodkinja dobro leto, po tem ko sem 5 let 

pela v zboru. MPP-ju sem se pridružila v 1. letniku in je kmalu postal zelo pomemben del 

mojega življenja - pri sredinih mašah vsak teden sem še posebej preko pesmi čutila Božjo 

prisotnost, preko sopevcev pa njegovo brezpogojno sprejemanje in ljubezen. Nekega dne me 

je Teja, prejšnja zborovodkinja, vprašala, če bi bila pripravljena prevzeti to nalogo, in sem 

vedela, da je to nekaj, kar si želim graditi naprej. 
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Voditi MPP je kar zahtevna 

naloga, veliko je organizacije in 

pripravljanja novih pesmi, vaje so 

naporne, ker smo ful razigrani. 

Ampak ko stojiš pred zborom v 

sredo pri maši, daš vse od sebe, in 

vidiš, da pevci dajo vse od sebe 

nazaj, je to res neverjeten 

občutek, in popolnoma odtehta 

tisto, kar je težko. Moji MPP-jevci 

me velikokrat presenetijo in 

nagovorijo s svojo vero, 

dobrosrčnostjo in veseljem. 

Ali v kratkem lahko pričakujemo povabilo na vaš tradicionalni božični koncert? 

Seveda! Koncert bo 10. 1. 2024 na tromostovju po večerni sveti maši. Lepo vabljeni, dober bo! 

Precejšen del svojega življenja v Ljubljani (zaenkrat) si preživela v AŠD. Kaj te je zaneslo k 

nam, kakšne spomine imaš na svojo staro sobo, dom in ljudi, ki smo te spremljali v času 

našega sobivanja. Kaj bi povedala bodočim študentom, ki se morda odločajo za bivanje pri 

nas? 

V AŠD sem prišla živet zato, ker sem si v času študija želela imeti zabavno ampak kvalitetno 

družbo. Na AŠD mam res luštne spomine! Najrajši sem imela tiste dolge pogovore na kavčih 

do petih zjutraj, čaje s sosedami, družabne igre in flaše resnice, in ne smem pozabit na 

tradicionalne makarone s tuno in čilijem. Nikoli ne bom obžalovala, da smo kdaj pa kdaj 

naredili kakšen dober prank (pa čeprav je bilo treba sliko TAKOJ obrnit nazaj!). In seveda AŠD 
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športna! Vedno je bilo zabavno in po dolgih mesecih treningov zdaj lahko rečem, da pri odbojki 

uspešno serviram že vsake tretjič ;). 

Kar mi bo od AŠD-ja v resnici najbolj 

ostalo v spominu, so ljudje, s 

katerimi sem se mela reees fajn, da 

je bilo lažje preživet študentske dni 

(razen tista jutra, ko je bilo težje :P). 

Vsem bodočim AŠD-jevcem bi 

svetovala, naj se ne bojijo potrkat 

na vrata k sosedom in da si je 

vredno vzeti čas za domsko 

družabnost! 

Hvala ti za pripravljenost pri 

dopolnjevanju zbornika s tem intervjujem in uspešno delo naprej ti želim, 

Peter Hrastar  



Zbornik AŠD 

 

 
55 

 

ZAHVALA 

Ta stran je namenjena enemu izmed tistih, brez katerih nas študentov v AŠD ne bi bilo. 

Spoštovani župnik p. Pepi, v imenu študentov AŠD se vam iskreno zahvaljujem za vso dobro 

voljo, trud in vero, ki jo vlagate v skrb za študentski dom in nas študente. Vedno se nas 

razveselite, ko se srečamo, naj bo to pri študentski maši, na duhovnem vikendu, zaključnem 

pikniku ali kar tako na hodniku. Čutim, da vam je mar za to, kako nam je, in ali smo na pravi 

poti, vsak posebej. Za nas je dobro poskrbljeno. Imamo vse, kar študent potrebuje za 

kakovostno preživljanje študijskega in prostega časa. 

V svojih nagovorih nas še posebej spodbujate k poglabljanju odnosa z Bogom, odvračanju od 

greha, vestnemu študiju, odgovornemu življenju in skrbi za bližnje. P. Pepi, hvala vam za vse 

molitve in duhovno skrb za nas študente. Kot mladi ljudje se odločamo vsak za svojo pot, pa 

vendar se vselej vračamo k temeljem, k tistim pravim krščanskim vrednotam. Naj nam vaše 

besede ostanejo v spominu in nas spremljajo na naših poteh, tudi ko bomo zapustili AŠD. 

P. Pepi, naj vas Bog še naprej obilno blagoslavlja. Želimo vam trdnega zdravja, obilo dobre 

volje, predvsem in trdne, močne vere. 

Katarina Pegan v imenu AŠD-jevcev  
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STATISTIČNI KVIZ 

Kako dobro nas poznate? Preizkusite se v reševanju kviza o prebivalcih AŠD, da izveste, kaj 

nam skupno študentom v domu pomeni največ ;) 

1) Koliko več študentk je premogel AŠD v študijskem letu 2022/23 v primerjavi s 

študenti? 

O) Štiri P) Dve R) Nič 
 

2) Na hodniku AŠD srečaš naključnega/-o prebivalca/-ko tega študentskega doma. Na 

kateri fakulteti je največja verjetnost, da študira? 

C) Filozofska fakulteta Č) Biotehniška fakulteta D) Fakulteta za strojništvo 
   

3) Da v AŠD prevladujejo Dolenjci, sploh ni vprašanje. Kolikšen pa je njihov delež? 

N) 61 % O) 72 % P) 83 % 
 

4) Kolikšen je bil v študijskem letu 2022/23 razpon v letnicah rojstva AŠD-jevcev? 

R) 1998–2003 S) 1997–2003 Š) 1998–2002 
 

Geslo: ___  ___  ___  ___  ___ 
   1            2           3            1           4  
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STATISTIČNI KVIZ: REŠITVE 

1) V študijskem letu 2022/23 so študentke bivale v dveh sobah več v primerjavi s študenti, 

kar pomeni 4 študentke več od študentov. 

 

 
 

2) Fakulteta za strojništvo je najpogostejša študijska izbira prebivalcev AŠD. Obiskuje 

jo kar 24 % študentov, na drugem mestu je Biotehniška fakulteta, tretjo stopničko pa 

si delita Fakulteta za elektrotehniko in Filozofska fakulteta. 
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AŠD-jevci AŠD-jevke
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3) Slabi dve tretjini, natančneje 61 % prebivalcev AŠD, je z Dolenjske. Sledijo jim 

Primorci, tem pa izenačena Belokranjca, Gorenjca ter izenačeni Štajerka in Notranjka. 

 

 
 

4) V študijskem letu 2022/23 so v AŠD prebivali študentje, rojeni v obdobju od leta 1997 

do 2003. Pri tem je prevladovala letnica rojstva 2001, ki je bila lastna 25 % študentov. 

 

 

Geslo vam je sedaj že dobro znano, kajne? ;)
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